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Aanwezig Nigel van Herwijnen, Sjoerd Janse, David Laan

Locatie van de bijeenkomst B1.19I

Datum 24 april 2017

Onderwerpen

1 Opening 2

2 Agenda 2

3 Mededelingen 2

4 Oude actiepunten 2

5 Goedkeuren notulen 2

6 Credit card 3

7 Lening 3

8 Financien 3

9 Vergadering morgen 4

10 W.v.t.t.k. 4

11 Rondvraag 4

12 Volgende vergadering 4

13 Sluiting 5

14 Actiepunten 5



1 Opening

De vergadering is geopend om 16:44.

2 Agenda

Er wordt een agenda voorgesteld waar iedereen het mee eens is.

3 Mededelingen5

Sjoerd mist een beetje betrokkenheid van David. Hij merkt dat Nigel en hij veel doen de
laatste tijd en ziet dat van David minder waardoor dingen blijven liggen. David zegt dat
hij heeft aangegeven minder te willen doen. De betrokkenheid is er volgens hem wel maar
hij doet uitvoerend wel minder. Hij heeft nog wel veel contact met Jasper, dus zo is hij nog
wel betrokken. Nigel vraagt of de planning voor hem nog is om na de zomer het bestuur te10

verlaten. Dat is nog zo, het hangt een beetje van andere mensen af.

4 Oude actiepunten

Alle actiepunten zijn uitgevoerd!

5 Goedkeuren notulen

Sjoerd had wat vragen voorbereid.15

In de eerste notulen is gesproken over statuten op papier. Hij vraagt zich af of deze nu in ons
bezit zijn. David geeft aan dat ze bij de notaris liggen, maar het kost een hoop geld om die
te ontvangen op papier.
Er werd gesproken over goedkeuren van betalingen; een regel dat hoge bedragen goedgekeurd
moeten worden door het bestuur. Zou hier controle over moeten komen door het hele bestuur20

of is alleen de penningmeester genoeg? David geeft aan dat het met de RvT is besproken dat
het oordeel van de penningmeester en de commissie samen wel genoeg zou moeten zijn.
Er staat ergens dat de RvT de commissie zou goed moeten keuren. David geeft aan dat deze
uitspraak ingetrokken is omdat het een beetje onzinnig is. Als er echt problemen zijn, kunnen
ze de benoeming altijd intrekken.25

Sjoerd vraagt of ons logo het logo is dat Mike ooit gemaakt heeft is. Dat is zo.
Hij vraagt of we nu wel geld van instituten mogen vragen omdat we geen vereniging aan de
UvA meer zijn. David heeft hier ooit met Marcel Vreeswijk over gesproken. Hij gelooft dat
de uitkomst hiervan was dat het eigenlijk niet mag. Het Nikhef waar we nu in gesprek mee
zijn is bijvoorbeeld grijs gebied. Marcel gaf wel aan dat het wel geprobeerd kan worden, maar30

dat het waarschijnlijk niet lukt.
Aktie: Aangeven aan volgende commissie dat ze sponsoring mogen proberen binnen te halen
bij instituten. (Sjoerd)

Sjoerd vraagt of het nodig is om een kascontrolecommissie op te richten. Dat is niet nodig,35

omdat de RvT die taak mag vervullen.

2



Het is niet helemaal duidelijk soms welke vergadering bedoeld wordt als de ’vorige notulen’
worden goedgekeurd. Het is dus handig als erbij wordt gezet om welke datum het gaat
In de notulen van september werden er een aantal evaluatiepunten genoemd. Sjoerd vroeg
zich af of deze nog doorgecommuniceerd zijn. Dat heeft David gedaan.40

Sjoerd vraagt of de rol van Nigel tijdens de reis ondertussen duidelijk is bij de commissie.
Dat heeft Nigel goed doorgegeven.
Verder zijn er een aantal taalfouten gevonden. Nigel zal nog een extra spelcheck doen en de
correcties doorvoeren.
Aktie: Spelling controleren in oude notulen (Nigel)45

6 Credit card

Het hele proces is een beetje langs David heen gegaan. Sjoerd geeft aan dat het erop neerkomt
dat we een kaart hebben aangevraagd bij VISA. Omdat we een negatief resultaat hebben
geboekt vorig jaar, schatte de medewerker onze kans klein in dat onze aanvraag goedgekeurd
zou worden. Hij bood ons wel direct een kaart met een limiet van 250 euro aan, welke wij50

kunnen opwaarderen door geld naar een rekening te storen. Dat is dus precies wat we zochten!
Hij hoefde verder geen resultaten meer te zien en de behandeling is met spoed doorgevoerd.
De kaart komt woensdag of vrijdag binnen, dus het blijft even spannend of hij op tijd komt.

7 Lening

Tijdens het overleg met het NSA-bestuur waren we het er over eens dat het huidige contract55

niet goed is afgesloten. Er zijn nu contracten opgesteld zodat alles weer netjes geregeld is. We
willen niet contractueel een lening kunnen afdwingen. Als het contact met de NSA dusdanig
slecht is dat ze geen lening willen afsluiten, dat zou er in eerste instantie al geen studiereis
georganiseerd worden.
Omar maakt met een spoedbetaling 2500 euro over.60

David vraagt of het nog gaat lukken om een beetje winst te maken. Sjoerd geeft aan dat
dat helemaal goedkomt. Het is inbegroot en ze gaan misschien een beetje extra winst maken.
Als er niets onvoorzien is gaat er zelfs 1100 euro winst gemaakt worden. Dat deel wil Sjoerd
liever niet terugboeken aan de deelnemers; grote winst uit andere posten wel.

8 Financien65

Tijdens het overleg met het NSA-bestuur is gezegd dat Nigel eindverantwoordelijke is op de
reis. Sjoerd vraagt nogmaals of dit klopt. Dat is zo. Wij zijn als bestuur eindverantwoor-
delijk. Dus als er niet ter plekke beslist hoeft te worden, dan moet Nigel wel met Sjoerd en
David contact maken. Maar over alle andere dingen beslist Nigel.

70

De realisatie moet nog op de drive.
Aktie: Realisatie op de drive zetten. (Nigel)
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9 Vergadering morgen

Nigel is morgen bij de laatste commissievergadering voor de reis. David wil graan nog een
aantal punten meegeven.75

Er moet een goed draaiboek zijn. Iedereen moet binnen de commissie op de hoogte zijn wie
waar en wanneer wat moet doen. Dan zullen er geen discussies zijn tijdens de reis, waar de
groep bij is, waardoor het allemaal leuk en probleemloos blijft.
David heeft vorige week lang gezeten met Jasper en hij heeft al het vertrouwen in hem dat hij
weet wat hij moet doen komende week, maar voor de rest van de commissie is het belangrijk80

dat er een draaiboek is.
Sjoerd wil graag dat er benadrukt wordt dat een hoop ongevallen onder de persoonlijke
reisverzekering vallen.
Sjoerd geeft aan dat de NNV-nummers opgezocht kunnen worden op de website van de NNV!
Nigel geeft aan dat daar niet op te zien is of ze een betalingsachterstand hebben. Sjoerd geeft85

aan dat er 8 mensen überhaupt niet in het ledenbestand stonden van de NNV. Hij wil wel
graag dat de commissie daar nog even achteraan gaan.
Vooral dat ze veel plezier hebben op de reis!

10 W.v.t.t.k.

Er is niets ter tafel gekomen.90

11 Rondvraag

Sjoerd denk dat we nog wel even moeten checken of het wel goed is dat we ingeschreven staan
op het Science Park. Wat het betekent voor de zetel nog daaraan toe, maar het contact met
de UvA is misschien nog wel belangrijker. We vinden het allemaal wel een goed idee om het
tegen de UvA te zeggen. We zullen eerst bij VIA nagaan hoe zij het geregeld hebben.95

Aktie: Bij VIA nagaan waar zij hun stichtingen hebben ingeschreven (David)

Sjoerd is een overdrachtsdocument gestart op de drive. Als je iets te binnen schiet, vul het
aan!
Sjoerd vraagt wanneer we gaan rondkijken voor nieuwe bestuursleden. Dat hangt een beetje100

samen met wanneer Sjoerd eruit gaat. David en Sjoerd zullen allebei uit het bestuur stap-
pen in september. Het zou kunnen dat Nigel dan doorschuift naar voorzitter. Melin zou
dan bijvoorbeeld een goeie penningmeester zijn. De zoektocht naar een secretaris is al een
makkelijkere zoektocht dan een voorzitter denkt David.

12 Volgende vergadering105

Nigel zal de commissievergadering morgen (25 april 2017) bijwonen. De volgende bestuurs-
vergadering zal na de reis zijn. David denkt dat we het beste na de commissie evaluatie weer
kunnen vergaderen. Dan kunnen we die meenemen. David zal namens het bestuur bij die
evaluatie zijn.
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13 Sluiting110

De vergadering is gesloten om 17:34.
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